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Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

6. kalendárny týždeň 

 

 

Pondelok 3.2:  

V pondelok bolo udalosťou dňa pohreb pani Antoniovej a všetky veci s tým 

súvisiace. Ja som si pripravoval prejav, o ktorý ma požiadala pozostalá rodina 

a rovnako som pripravoval pesničky, ktoré budú znieť počas pohrebu. Do 

televízora som pripravoval parte spolu s fotkou. Ešte raz by som chcel prejaviť 

celej rodine úprimnú sústrasť. 

V školskom zariadení začal týždeň veľkou chorobnosťou a to konkrétne v škôlke 

bolo prítomné len jedno dieťa a v škole o niečo viac. Z tohto dôvodu sme museli 

školu aj škôlku zavrieť. Škola prešla aspoň na dištančnú formu vzdelávania cez 

internet. Na obecnom úrade sme takisto neboli kompletní a tak sme pracovali 

v obmedzenom režime.  

Pracovníci obce vypílili strom na červenom ihrisku, ktorý zavadzal a časť z nich 

upratovala priestor starého zberného dvora. 

   

Utorok 4.2.:  

V utorok hneď ráno som mal neplánovanú návštevu a to konkrétne pani 

poslankyňu obecného zastupiteľstva pani Eriku Lahutovú. Preberali sme spolu 

aktuálne veci a tlmočila mi aj nejaké podnety od spoluobčanov.  

Následne som mal na starosti nejakú administratívu, ktorá sa mi nakopila. Zastihla 

ma aj mierne nepríjemná správa ohľadom pokazenej klapky na peci ústredného 

kúrenia, ale podarilo sa ju mierne spojazdniť. Aj tak sme objednali novú a čakáme 

na jej doručenie. 
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S pracovníčkou obce sme boli zaniesť v obchode nespotrebovaný tovar 

z piatkového stretnutia.  

V utorok som mal aj telefonický rozhovor s pani Cintulovou, ktorá nám robí 

implementáciu projektu rekonštrukcie budovy školy ohľadom nových projektov 

v tomto programovacom období.  

V utorok som riešil aj jednu dôležitú vec a to telefonát s dekanom Slovenskej 

poľnohospodárskej univerzity, pánom profesorom Dušanom Igazom. 

Telefonovali sme ohľadom možnosti spolupráce univerzity a obce pri realizácii 

verejných priestranstiev. Dohodli sme sa s pánom profesorom, ktorý zadá tému 

obnovy verejného priestranstva ako diplomovú prácu. Diplomant následne 

vytvorí niekoľko návrhov a keď si vyberieme v obci finálnu podobu, študent bude 

túto tému finišovať a obhajovať ako diplomovú prácu. Veľmi sa teším z tejto 

spolupráce a už teraz som zvedavý na výsledok, ktorý bude aj súčasťou 

diplomovej práce.  

  

Streda 5.2. :  

V stredu pracovníci obce pokračovali okrem iného v pílení konárov pri pani 

Paulovičovej. 

Ja som bol v doobedňajších hodinách po administratíve spolu s pracovníkom obce 

pozrieť situáciu v školskom zariadení. Nedávno sme kúpili videovrátnika s dvomi 

monitormi, aby nemuseli chodiť zamestnanci otvárať dvere ku vchodu a tak 

odchádzať od detí. Preverili sme celú situáciu na mieste a zhodnotili, čo všetko 

treba kúpiť na sfunkčnenie celého systému. Zo zamestnancom obce sme aj pozreli 

celú situáciu ohľadom internetu v škole a je to tam naozaj systémom „kto príde 

pridá kábel a nič už neodoberie“. Tak to tam aj momentálne vyzerá a budeme 

musieť všetko premerať a zbytočné káble odstrániť. Tak sme to robili tento rok aj 

na obecnom úrade a dosť sa tam toho vyčistilo.  



 

3 
 

Poobede som ešte riešil nákup kábla na červené ihrisko a doriešenie nástupu 

nových pracovníkov cez Úrad práce od marca. 

Mal som aj telefonický rozhovor s pracovníčkou elektrárni na doriešenie 

niektorých nezrovnalostí v našich odberných miestach, tak aby sme platili čo 

najmenej a dohodli sme sa na ďalšom postupe. 

Telefonicky ma kontaktoval aj projektant ohľadom noviniek v rámci dotácii na 

prerobenie obecného úradu. 

 

Štvrtok 6.2. :  

Vo štvrtok sme riešili s pracovníkom obce hlavne nové pripojenie internetu do 

školy, ktorý máme od spoločnosti Kinet za 1 euro na rok. Veľmi ma prekvapilo 

ako je spravený internet v našej škole a koľko káblov a zariadení je tam. Nakoniec 

sme zistili, ako je tam spravený systém EDU net a ako postupovať. Chceli sme to 

napojiť na existujúce zariadenia, ale nakoniec sme sa zhodli na úplne novom 

pripojení a s úplne inou rýchlosťou. Výhodou bude aj šetrenie finančných 

prostriedkov, nakoľko zrušíme internet v škôlke za ktorý platíme a bude tam 

nový.  

Vo štvrtok som mal aj stretnutie s našimi hasičmi ohľadom sobotného 

fašiangového sprievodu. 

 

Piatok 7.2:  

V piatok sme už na obecnom úrade boli kompletní a tak sme mohli 

dobiehať niektoré veci. Riešili sme aj skladanie nábytku pre našu školu. 

Telefonoval som aj s vedúcou úradu práce ohľadom nových 

pracovníkov z úradu práce. 
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Slovo na záver:  

Tento týždeň boli pre mňa zaujímavé dve veci. 

Prvá vec ktorá mnou zarezonovala a určite aj ostatnými bolo založenie 

profesionálneho účtu na facebook-u. Tento účet som si založil preto, aby som 

mohol lepšie komunikovať s občanmi a aj preto aby som nespájal môj súkromný 

život s pracovným aj na sociálnej sieti. Dúfam, že väčšine sa môj kanál na 

sociálnej sieti páči a obsah budem dávať pravidelne. Niekedy sa možno dá 

diskutovať o obsahu, ale ja chcem informovať o všetkom, tak ako som sľúbil 

v predvolebnej kampani. V každom prípade budem rád za každý podnet ku mojej 

práci, ale chcel by som už niekoľkokrát podotknúť, že najlepšia kritika je vecná. 

Druhou vecou, ktorá ma potešila je fašiangový sprievod našich hasičov v obci. 

Tento rok sa konal fašiangový sprievod v obci po ročnej pauze a nespoliehali sme 

sa na rôznych kočišov a harmonikárov. Sprievod robili mladí hasiči spolu 

s hasičským autom a hudba išla z reproduktora, ktorý zo začiatku vozil Maroš 

Pavelka.  

Celý sprievod trval od deviatej hodiny až do tmy a vyzbieral sa aj pekný finančný 

obnos, ktorý bude celý použitý na našich mladých hasičov.  

Ohľadom tohto sprievodu by som rád podotkol, že ma teší spoločný pohľad na 

transparentnosť mňa a aj pána Franeka s manželkou, nakoľko si všetky veci 

a peniaze, ktoré počas pochodu pozbierali zapísali do bodky a môžu to tak 

preukázať hocikomu. Druhá vec, ktorá ma ešte potešila ohľadom pochodu je 

sledovanosť videa na Facebook-u a následná ochota účasti v sprievode o rok. Som 

tomu naozaj rád, lebo pochod tu nie je kvôli starostovi, ale pre všetkých ľudí. 

O rok sa teším na ďalší pochod, ktorý bude dúfam v ešte hojnejšej zostave. 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 12.2.2025 


